



سعادة الدكتور / محمد رضا ماجدي المحترم

الأمين العام

الجمعية البرلمانية الآسيوية (APA)

يسر مجلس الشورى بدولة قطر أن يؤكد استضافته للاجتماع القادم للجنة الدائمة للموازنة والتخطيط بالجمعية البرلمانية الآسيوية، والمقرر عقده في الدوحة خلال يومي 23 إلى 24 ديسمبر 2025. ويسرنا أن ندعو الوفود الموقرة إلى تزويدنا ببيانات نقطة الاتصال المعتمدة لكل وفد، على أن تتضمن الاسم، والبريد الإلكتروني، ورقم الهاتف، وذلك عبر البريد الإلكتروني التالي: bpdooha@shura.gov.qa. وبمجرد استلام بيانات نقطة الاتصال، ستقوم اللجنة المنظمة بالتواصل مباشرة مع نقاط الاتصال بهدف تنسيق وتسهيل جميع إجراءات التسجيل المطلوبة وإصدار تأشيرات الدخول إلى دولة قطر. وبصفتنا الجهة المضيفة، سيتشرف مجلس الشورى بتقديم الضيافة إلى عضوين من كل وفد وموظف مرافق واحد من كل برلمان عضو، وتشمل الضيافة الإقامة، والوجبات، ووسائل التنقل المحلية خلال الفترة من 21 إلى 24 ديسمبر 2025.

كما نشمن تعاونكم الكريم في تعميم هذه المعلومات على جميع البرلمانات الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية، ونرجو منكم تزويدنا بأي مسودات وثائق ذات صلة بالاجتماع في أقرب وقت ممكن. ونتطلع إلى الترحيب بكم وبالوفود الموقرة في الدوحة في إطار تعزيز جهودنا المشتركة من أجل تحقيق أهداف الجمعية البرلمانية الآسيوية.

تفضلوا سعادتكم بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نايف بن محمد آل محمود

الأمين العام

H.E. Dr. Mohammad Reza Majidi
Secretary General
Asian Parliamentary Assembly (APA)

It is our pleasure to confirm that the Shura Council of the State of Qatar will host the upcoming meeting of the Standing Committee on Budget and Planning of the Asian Parliamentary Assembly (APA), which will be held in Doha on 23 and 24 December 2025.

We kindly invite all esteemed delegations to provide us with the contact details of their designated focal point, including name, email address, and telephone number, through the following email address: bpdoha@shura.gov.qa.

Following receipt of the contact information, the Organizing Committee will directly engage with the designated focal points to coordinate and facilitate all necessary procedures for registrations and entry visas for delegations to the State of Qatar.



As the host, the Shura Council will extend its warm hospitality to **two delegates and one accompanying staff member** from each member parliament of the APA. The hospitality will include accommodation, meals, and local transportation **during the period from 21 to 24 December 2025**. We would be grateful for your kind cooperation in circulating this information to all APA member parliaments and for sharing any relevant draft documents related to the meeting at your earliest convenience.

We look forward to welcoming you and the esteemed delegations to Doha in the backdrop of our mutual efforts to realize strengthening the objectives of the Asian Parliamentary.

With best regards,

Naif bin Mohammed Al-Mahmoud
Secretary General
Shura Council – State of Qatar